
P R O T O K Ó Ł   NR  III/2006 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 14 grudnia 2006 roku 

 

 

 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12

00
 i trwało do godz.16

05
, z jedną 15 minutową 

przerwą w godz. 14
25

-14
40

. 

 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 15 radnych – wszyscy obecni 

(lista obecności w załączeniu). 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Kuźnar             - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Izabela Stojak        - Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Omachel          - Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Piotr Grzegorzek   - Sołtys Sołectwa Pustyny, 

- Jan Kumor             - Radca Prawny. 

 

 

 

 Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2007 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2007 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów na 2007 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty administracyjnej  

na 2007 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za wykonanie przejętego przez Gminę Krościenko Wyżne 

obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

odpadów komunalnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany UCHWAŁY NR XXXII/196/2006 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 25 kwietnia 2006 roku w sprawie zasad 

udzielania stypendiów motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne  

na 2006 rok. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2006 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok. 

19. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 1 

 Rozpoczynając III Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne, Przewodniczący 

Rady Gminy – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz 

obecnych na posiedzeniu. 

 

 

 

 

Ad. 2  

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 15 radnych Gminy 

Krościenko Wyżne – wszyscy obecni. 
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Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar, który złożył wniosek o wykreślenie z porządku 

obrad punktu 11 w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 

administracyjnej na 2007 rok.”, wyjaśniając, iż w roku 2007 uchwała ta nie będzie 

miała zastosowania, ponieważ opłata ta zostanie zniesiona. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do proponowanego porządku 

obrad, w związku z czym przystąpiono do głosowania. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania radni przyjęli ww. wniosek 15 głosami „za” 

– jednogłośnie. 

 

 

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania porządku obrad wraz z przyjętą poprawką. 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego posiedzenie „za” 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych (jednogłośnie),  

w związku z czym porządek obrad III Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne w dniu  

14 grudnia 2006 roku został przyjęty w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2007 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2007 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów na 2007 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za wykonanie przejętego przez Gminę Krościenko Wyżne 
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obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

odpadów komunalnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany UCHWAŁY NR XXXII/196/2006 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 25 kwietnia 2006 roku w sprawie zasad 

udzielania stypendiów motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne  

na 2006 rok. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2006 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok. 

18. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 4  

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia protokołu  

z poprzedniej sesji.  

 

 

 

Do protokołu z poprzedniej sesji radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez prowadzącego posiedzenie głosowania jawnego 

Protokół NR II/2006 z II Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 6 grudnia  

2006 r. został przyjęty przez Radę Gminy Krościenko Wyżne 10 głosami „za”,  

przy 5 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

 

Ad. 5 

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do realizacji punktu 

piątego porządku obrad w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy za okres 

międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 
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Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w okresie międzysesyjnym nie wydawano 

zarządzeń, natomiast opracowano projekty uchwał, które są tematem dzisiejszych 

obrad (pismo w załączeniu).  

 

 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który zwrócił 

uwagę na potrzebę zmiany numeracji zarządzeń wydawanych przez Wójta Gminy, 

ponieważ w nowej kadencji powinna zostać ona wprowadzona. 

 

 

W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował obecnych, że nowa numeracja zarządzeń 

zostanie wprowadzona. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził, że w związku  

z brakiem informacji Wójta Gminy za okres międzysesyjny Rada Gminy nie będzie 

głosować w tym zakresie. 

 

 

 

 

Ad. 6 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

podatku od nieruchomości na 2007 rok.  

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy. Zapoznała ona obecnych  

z proponowanymi stawkami podatku od nieruchomości na 2007 rok. Dodała, że stawki 

zostały opracowane w oparciu o ustawę o samorządzie gminnym, ustawę o podatkach 

i opłatach lokalnych oraz na podstawie obwieszczenia Ministra Finansów  

z 25 października 2006 r., gdzie ustalone są górne stawki podatków. Następnie 

poinformowała radnych, iż stawki podatku są takie same jak w roku ubiegłym, 

za wyjątkiem dwóch tytułów podatkowych: 

- od budynków lub ich części: 

a) mieszkalnych – było 0,35 zł, proponuje się 0,30 zł od 1 m
2
 powierzchni 

użytkowej, 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 

– było 12,50 zł, proponuje się 12,00 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, dlaczego  

w omawianym projekcie uchwały stawki podatku są niższe, w porównaniu do stawek 

określonych w projekcie uchwały budżetowej na 2007 rok. 

 

 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że projekt budżetu 

przygotowany został na dzień 15 listopada 2006 r. i przyjęte w nim zostały takie 

stawki, jakie zatwierdził Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Następnie dodała, że są to tylko 

prognozy, a stawki mogą być zmienione. 

 

 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącym stałych Komisji działających 

przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne, którzy przedstawili opinie Komisji dotyczące 

projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2007 rok. Głos zabrali 

kolejno: 

- radny Kazimierz Zygarowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku 3 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości  

na 2007 rok, 

 

- radny Grzegorz Kondracki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu 

13 grudnia 2006 roku 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości  

na 2007 rok, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2006 r. złożyła 

wniosek, aby: 

1) § 2 ust. 3 otrzymał brzmienie: 

             „Wynagrodzenie za inkaso wynosi 4% sumy zainkasowanego podatku.” 

           Ww. wniosek został przyjęty 4 głosami „za” (jednogłośnie), natomiast  

3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały wraz z poprawką. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji jako pierwszy 

zabrał głos radny Kazimierz Zygarowicz. Zapytał on, czy proponowana stawka za 

inkaso - 4% będzie również dotyczyła podatku od psów. 

 

 

W odpowiedzi radny Zdzisław Omachel stwierdził, iż taka propozycja zostanie 

złożona również w uchwale dotyczącej podatku od posiadania psów na 2007 rok. 
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W dalszej kolejności prowadzący obrady – Antoni Dębiec zapytał Skarbnika Gminy, 

czy wiadomo, jakie będą skutki dla budżetu, w związku ze zmianą stawki za inkaso. 

 

 

Odpowiadając Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że będzie to kwota  

ok. 1000 zł więcej za inkaso. 

 

 

 

W dyskusji nie zgłoszono więcej wniosków i uwag, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Gminy - Antoni Dębiec zamknął dyskusję i przystąpiono do 

głosowania. 

 

 

 

W przeprowadzonym przez prowadzącego obrady głosowaniu radni przyjęli wniosek 

Komisji Budżetu i Finansów 12 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/9/2006 w sprawie podatku od nieruchomości  

na 2007 rok. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 7 

W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego od osób fizycznych w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso  

w 2007 roku. 

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy, która objaśniła projekt  

ww. uchwały. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetu i Finansów. 
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Radny Zdzisław Omachel stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 

2006 roku złożyła wniosek, aby: 

1) § 3 otrzymał brzmienie: 

„Ustala się wynagrodzenie dla inkasentów w wysokości 4% sumy zainkasowanego 

podatku”. 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie - 4 głosami „za”, natomiast w wyniku 

przeprowadzonego głosowania jawnego Komisja również jednogłośnie (4 głosami 

„za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawką. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji radni nie 

zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W przeprowadzonym przez prowadzącego obrady głosowaniu radni przyjęli  

wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetu i Finansów 13 głosami „za”, przy  

2 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” podjęła 

UCHWAŁĘ NR III/10/2006 w sprawie zarządzenia poboru podatku 

rolnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 8 

W punkcie tym Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso  

w 2007 roku. 

 

 

 

Głos oddano Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która omówiła projekt uchwały  

w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso  

w 2007 roku.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec udzielił głosu 

Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów. 

 
 

 

Radny Zdzisław Omachel stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 

2006 roku złożyła wniosek, aby: 

1) § 3 otrzymał brzmienie: 

„Ustala się wynagrodzenie dla inkasentów w wysokości 4% sumy zainkasowanego 

podatku”. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (4 głosami „za”), natomiast w wyniku 

przeprowadzonego głosowania jawnego Komisja również 4 głosami „za” 

(jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku.  

 

 
 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji radni nie 

zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W przeprowadzonym przez prowadzącego obrady głosowaniu radni przyjęli  

ww. wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetu i Finansów 13 głosami „za”, przy  

2 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła 

UCHWAŁĘ NR III/11/2006 w sprawie zarządzenia poboru podatku leśnego 

od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2007 roku. W głosowaniu uczestniczyło 

15 radnych (uchwała w załączeniu). 

 
 

 

 

Ad. 9 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie podatku od środków transportowych na 2007 rok. 

 
 

 

Głos oddano Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która zapoznała obecnych  

z projektem uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2007 rok.  
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Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec oddał głos Przewodniczącym 

stałych Komisji działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne. Głos zabrali 

kolejno: 

 

- radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku jednogłośnie (5 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2007 rok, 

 

- radny Grzegorz Kondracki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu 

w dniu 13 grudnia 2006 roku jednogłośnie (4 głosami „za”), pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych 

na 2007 rok, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2006 roku 3 głosami 

„za”, przy 2 „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie podatku od środków transportowych na 2007 rok. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne zapytał, czy proponowane  

w projekcie przedmiotowej uchwały stawki podatku od środków transportowych na 

2007 rok, to stawki z bieżącego roku tj. 2006 r. 

 

 

W odpowiedzi Izabela Stojak – Skarbnik Gminy stwierdziła, że proponowane stawki 

nie zmieniły się. 

 

 

 

Włączając się do dyskusji radny Zdzisław Omachel zapytał, czy nie można uprościć 

tej uchwały i czy muszą być wyszczególnione wszystkie typy pojazdów. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że na terenie gminy nie 

występują wszystkie typy pojazdów, lecz mogą zostać zakupione i dlatego 

zaproponował, aby projekt uchwały został przyjęty bez zmian. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” podjęła 

UCHWAŁĘ NR III/12/2006 w sprawie podatku od środków 

transportowych na 2007 rok. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych (uchwała  

w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 10 

 Realizując punkt dziesiąty Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały  

w sprawie podatku od posiadania psów na 2007 rok. 

 

 

 

Głos oddano Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która objaśniła wszystkim projekt 

uchwały w sprawie podatku od posiadania psów na 2007 rok. Stwierdziła ona, że 

stawki proponowanego podatku nie zmieniły się, czyli jest to nadal 15 zł na rok. 

 

 

 

Następnie prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącym stałych Komisji 

działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne. Głos zabrali kolejno: 

 

- radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku 5 głosami „za” (jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie podatku od posiadania psów na 2007 rok, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2006 roku złożyła 

wniosek, aby: 

1) § 3 pkt 3 otrzymał brzmienie: 

„Wynagrodzenie za inkaso wynosi 4% sumy zainkasowanego podatku”. 

Wniosek został przyjęty 4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”, 

natomiast w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego członkowie 

Komisji 4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie podatku od posiadania psów na 2007 rok. 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu uchwały w sprawie podatku od posiadania psów 

głos zabrał prowadzący obrady Antoni Dębiec, który zapytał o ściągalność tego 

podatku. 
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W odpowiedzi Izabela Stojak – Skarbnik Gminy stwierdziła, że stawki ww. podatku 

pozostały na poziomie bieżącego roku, a jeżeli chodzi o płatności to wpływy z tego 

tytułu są coraz wyższe. 

 

 

 

Włączając się do dyskusji radny Bolesław Pudłowski stwierdził, iż większe wpływy  

z podatku od posiadania psów wynikają również z faktu, że prowadzono spis psów, 

które znajdują się na terenie gminy. Większość osób, które podpisały deklarację  

o posiadaniu psa, wpłaciły podatek z tego tytułu.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, zapytał ile na dzień dzisiejszy jest 

zarejestrowanych psów na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że zarejestrowanych psów jest 

ok. 200 i mamy nadzieję, że w przyszłym roku będzie ich jeszcze więcej. Poczynimy 

starania celem zmobilizowania mieszkańców do rejestrowania psów. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy który stwierdził, iż odnosi 

wrażenie, jakby na terenie miejscowości Krościenko Wyżne było mniej wałęsających 

się psów. 

 

 

 

Sołtys Bolesław Pudłowski stwierdził, że jest to pozytywny skutek przeprowadzonego 

spisu psów. Dodał, iż mieszkańcy zrozumieli, że muszą zapłacić skoro posiadają psa, 

ale były również takie sytuacje, że właściciele nie przyznawali się do posiadania psa, 

chociaż był on przywiązany przy budzie znajdującej się na nieruchomości będącej ich 

własnością. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały w sprawie podatku 

od posiadania psów na 2007 rok. 

 

 

 

W przeprowadzonym przez prowadzącego obrady głosowaniu jawnym radni przyjęli 

wniosek Komisji Budżetu i Finansów 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 
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W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/13/2006 w sprawie podatku od posiadania psów  

na 2007 rok. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 11 

W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

wykonanie przejętego przez Gminę Krościenko Wyżne obowiązku w zakresie 

pozbywania się zabranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych. 

 

 

 

Głos oddano Skarbnikowi Gminy – Pani Izabeli Stojak, która objaśniła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

wykonanie przejętego przez Gminę Krościenko Wyżne obowiązku w zakresie 

pozbywania się zabranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych. 

 

 

 

Następnie prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącym stałych Komisji 

działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne. Głos zabrali kolejno: 

 

- radny Grzegorz Kondracki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu 

w dniu 13 grudnia 2006 roku złożyła wniosek, aby: 

1) § 1 ust. 2 otrzymał brzmienie: 

„30,00 zł brutto (słownie: trzydzieści złotych) rocznie od mieszkańca gminy 

zameldowanego na pobyt stały, który nie zdeklarował się do segregowania 

odpadów, jednak nie więcej niż 150,00 zł brutto (słownie: sto pięćdziesiąt 

złotych) od rodziny.”, 

2) § 2 otrzymał brzmienie: 

„Zwalnia się z opłaty osoby mieszkające samotnie, powyżej 75 roku życia”, 

3) w § 3 wyraz „§ 2” zastąpić wyrazem „§ 3”, 

4) w § 4 wyraz „§ 3”, zastąpić wyrazem „§ 4”, 

5) dotychczasowy § 2 oznaczyć jako § 3, 

6) dotychczasowy § 3 oznaczyć jako § 4, 

7) dotychczasowy § 4 oznaczyć jako § 5, 

8) dotychczasowy § 5 oznaczyć jako § 6, 

9) dotychczasowy § 6 oznaczyć jako § 7, 

10) dotychczasowy § 7 oznaczyć jako § 8, 

11) dotychczasowy § 8 oznaczyć jako § 9. 
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Ww. wnioski zostały przyjęte 4 głosami „za” (jednogłośnie). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego członkowie Komisji 4 głosami 

„za” (jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustalenia 

opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za wykonanie przejętego przez 

Gminę Krościenko Wyżne obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na 

terenie nieruchomości odpadów komunalnych wraz z poprawkami, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2006 roku złożyła 

wniosek, aby: 

1) § 1 ust. 2 otrzymał brzmienie: 

„30,00 zł brutto (słownie: trzydzieści złotych) rocznie od mieszkańca gminy 

zameldowanego na pobyt stały, który nie zdeklarował się do segregowania 

odpadów, jednak nie więcej niż 150,00 zł brutto (słownie: sto pięćdziesiąt 

złotych) od rodziny.” 

Ww. wniosek został przyjęty 4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

W wyniku głosowania jawnego członkowie Komisji 4 głosami „za”,  

przy 1 „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  

w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości  

za wykonanie przejętego przez Gminę Krościenko Wyżne obowiązku w 

zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów 

komunalnych wraz z ww. poprawką. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji jako pierwszy zabrał głos 

radny Bolesław Pudłowski. Stwierdził on, że większość osób, które podpisywały 

deklaracje twierdziły, że jeżeli opłaci im się segregować to będą to robić, a jeżeli im 

się nie opłaci to nie będą tego robić. Dodał, że jeżeli podwyższymy stawki to dla osób 

samotnych będzie to bardzo uciążliwe. 

 

 

 

Włączając się do dyskusji radna Grażyna Prugar-Gołda zwróciła uwagę, że  

w uchwale nie potrzebny będzie warunek o samotnie mieszkających, lecz powinno to 

być wprowadzone wiekowo. 

 

 

 

Zapytany o opinię w powyższej sprawie Radca Prawny – Jan Kumor stwierdził,  

iż ustawa nie dopuszcza ulg i zwolnień wiekowych. Istnieje tylko możliwość 

obniżenia stawek przez Radę Gminy w związku z segregacją odpadów. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radcę Prawnego czy uważa, że jest to nie zgodne 

z prawem. 

 

 

W odpowiedzi Radca Prawny stwierdził, że jeżeli ustawa tego nie przewiduje to jest to 

nie zgodne z prawem. 

 

 

 

Następnie z prawa głosu skorzystał radny Kazimierz Zygarowicz, który zapytał, czy 

Wójt Gminy na prośbę mieszkańca może zwolnić z opłaty. 

 

 

W odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że istnieje taka możliwość, trzeba 

tylko wystąpić z wnioskiem. 

 

 

 

Radna Krystyna Lorens stwierdziła, że w projekcie omawianej uchwały jest już 

zastosowana jedna ulga. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi radnej, Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, 

zapytał Jana Kumora – Radcę Prawnego, czy można zaryzykować i wprowadzić tę 

ulgę, tym bardziej, że projekt przedmiotowej uchwały przewiduje już jedną ulgę. 

 

 

W odpowiedzi Radca Prawny stwierdził, że jeżeli ustawa nie przewiduje zwolnień, to 

on się nie zgadza. 

 

 

 

Włączając się do dyskusji radny Kazimierz Zygarowicz wystąpił z propozycją 

zaryzykowania i podjęcia tej uchwały wraz z poprawką proponowaną przez Komisję 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 

 

Radny Bolesław Pudłowski zapytał, czy można zwolnić z opłaty osoby od 70 roku 

życia. 

 

 

 

Radna Grażyna Prugar-Gołda stwierdziła, że zgadza się z przedmówcą, lecz we 

wszystkich przepisach prawa określany jest wiek od 75 roku życia. Następnie złożyła 

wniosek, aby: 
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1) § 2 otrzymał brzmienie: 

„Zwalnia się z opłaty, o której mowa w § 1 osoby powyżej 75 roku życia na stałe 

zameldowane na terenie Gminy Krościenko Wyżne.”. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do 

przegłosowania wniosków. 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonych odrębnych głosowań jawnych Rada Gminy Krościenko 

Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła wnioski zgłoszone przez stałe Komisje 

(dot. § 1 ust. 2 tj. wysokości opłat i zmiany oznaczenia §) oraz przez radną Grażynę 

Prugar-Gołdę (dot. brzmienia § 2). 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/14/2006 w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej 

przez właścicieli nieruchomości za wykonanie przejętego przez Gminę 

Krościenko Wyżne obowiązku w zakresie pozbywania się zabranych  

na terenie nieruchomości odpadów komunalnych. W głosowaniu uczestniczyło 

15 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 12 

 W dwunastym punkcie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

procedury uchwalenia budżetu. 

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy, która objaśniła projekt uchwały, 

który został przygotowany w oparciu o zmianę ustawy z dnia 30 czerwca 2005 roku  

o finansach publicznych. Dodała, że gmina posiada taką procedurę, lecz od 1 stycznia 

2007 roku, w związku z obowiązującą ustawą Rada Gminy ma obowiązek taką 

procedurę uchwalić na nowych zasadach. 

 

 

 

Następnie prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącym stałych Komisji 

działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne. Głos zabrali kolejno: 
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- radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku 5 głosami „za” (jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie procedury uchwalenia budżetu, 

 

- radny Grzegorz Kondracki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu 

13 grudnia 2006 roku 4 głosami „za” (jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie procedury uchwalenia budżetu, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2006 roku 5 głosami 

„za” (jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

procedury uchwalenia budżetu.  

Ponadto Komisja przyjęła autopoprawkę zgłoszoną przez Wójta Gminy 

brzmieniu: 

1) § 8 otrzymuje brzmienie: 

„Do zmian w budżecie dokonywanych w trakcie roku budżetowego 

stosuje się odpowiednio przepisy niniejszej uchwały z tym, że: 

 - wymagane są opinie tych Komisji, których zakresy działania dotyczą 

proponowane zmiany oraz Komisji Budżetu i Finansów.”. 

 

 

 

W otwartej dyskusji głos zabrała Skarbnik Gminy – Izabela Stojak. Stwierdziła ona,  

że po konsultacji z Regionalną Izbą Obrachunkową w Rzeszowie Zespół Zamiejscowy  

w Krośnie ww. autopoprawka zaproponowana przez Wójta Gminy nie może zostać 

uwzględniona w treści uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu. 

Przedmiotowa uchwała powinna zawierać zapisy dot. procedury uchwalania budżetu, 

a nie dokonywania zmian w budżecie. 

 

 

 

Wobec powyższego Wójt Gminy – Jan Kuźnar wycofał ww. poprawkę. 

 

 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania.  

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/15/2006 w sprawie procedury uchwalenia 

budżetu. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 13 

Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia uchwały  

w sprawie zmiany UCHWAŁY NR XXXII/196/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 25 kwietnia 2006 roku w sprawie zasad udzielania stypendiów motywacyjnych 

dla wybitnie uzdolnionych uczniów. 

 

 

 
 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy Krościenko Wyżne, która objaśniła 

projekt uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów motywacyjnych dla wybitnie 

uzdolnionych uczniów. Stwierdziła ona, że uchwała została przygotowana w oparciu  

o ustawę o samorządzie gminnym oraz o podjętą przez Radę Gminy w dniu  

25 kwietnia 2006 roku uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendium. Rada Gminy 

uchwaliła pewne kryteria i ustaliła zasady oraz regulamin w sprawie stypendium, 

natomiast ten projekt jest to ścisłe określenie i uszczegółowienie zasad przyznawania  

i wypłaty stypendium.  

 

 

 

Prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2006 roku, 

złożyła wniosek, aby: 

1) § 1 ust. 2 otrzymał brzmienie: 

           „Wysokość stypendium wynosi: 

1) dla uczniów V-VI klas szkoły podstawowej i I klasy gimnazjum do 50 zł 

miesięcznie, 

2) dla uczniów  II i III klasy gimnazjum oraz uczniów klasy I ponad gimnazjalnej 

do 100 zł miesięcznie.”. 

Wnioski zostały przyjęte 5 głosami „za” (jednogłośnie). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego członkowie Komisji 

jednogłośnie (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowali projekt omawianej 

uchwały wraz z przyjętymi poprawkami.  

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji jako pierwsza zabrała głos 

radna Krystyna Lorens, która przypomniała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich zgłosiła wniosek o ponowne spotkanie się Komisji  

w celu wyjaśnienia kilku niejasności dot. regulaminu. 
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Następnie z prawa głosu skorzystał radny Krzysztof Podkul, który zapytał, czy kwoty, 

które są zamieszczone w projekcie uchwały były różnicowane w poprzednich latach  

i czy stypendium było już wypłacane. 

 

 

Odpowiadając Sekretarz Gminy – Jan Omachel poinformował obecnych, że jest to 

wprowadzone pierwszy rok, a w poprzedniej uchwale kwoty były takie same i w tej 

chwili stypendium jest już wypłacone. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały, w związku z czym 

przystąpiono do przegłosowania wniosku Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego „za” przyjęciem ww. wniosku 

głosowało 15 radnych (jednogłośnie), w związku z czym wniosek został przyjęty. 

 

 

 

 

Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

UCHWAŁĘ NR III/16/2006 w sprawie zmiany UCHWAŁY NR 

XXXII/196/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 25 kwietnia  

2006 roku w sprawie zasad udzielania stypendiów motywacyjnych dla 

wybitnie uzdolnionych uczniów. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 radnych 

(uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 14 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu czternastego, 

czyli podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy, która objaśniła projekt uchwały, 

dodając, że środki pieniężne na wypłatę stypendium socjalnego gmina otrzymuje  

z budżetu Wojewody. Stwierdziła, że uchwała taka już była podjęta, ale w związku  

z tym, że otrzymaliśmy za mało tych środków, aby utrzymać w mocy przyjęte  
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w poprzedniej uchwale stawki, trzeba wprowadzić taki zapis w tej uchwale, aby 

można było wypłacić te środki na stypendia, które posiadamy w budżecie gminy. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos 

Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku 5 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/17/2006 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko Wyżne 

(uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził  

15 minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 14
25

 – 14
40

. 

 

 

 

 

Ad. 15 

Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2006 rok. 
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Skarbnik Gminy – Izabela Stojak objaśniła projekt uchwały. Dodała, że w związku  

z tym, iż jest niska realizacja z tego tytułu została zmniejszona kwota do 500 zł. 

 

 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich - radny 

Kazimierz Zygarowicz. Stwierdził on, że Komisja na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 

2006 roku 5 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2006 rok. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy posiadamy jakąkolwiek 

wiedzę na temat występowania tego zjawiska na terenie naszej gminy. 

 

 

Odpowiadając Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że program ten został 

wprowadzony po raz pierwszy w tym roku i pewne środki ze sprzedaży alkoholu 

zostały przekazane na ten cel. 

 

 

 

Nawiązując do pytania Przewodniczącego Rady Gminy, Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że z informacji policji wynika, iż na terenie gminy nie wystąpiły 

potwierdzone przypadki narkomanii. Dodał, iż jako gmina jesteśmy z dala od tego 

typu problemów, jednakże należy podejmować działania profilaktyczne w tym 

zakresie. 

 

 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/18/2006 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2006 rok (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 16 

W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2006 rok. 

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy, która objaśniła projekt uchwały. 

Dodała również, że nie mamy dochodów z tego tytułu, więc musieliśmy zmniejszyć 

wydatki w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 

 

 

Następnie o głos poproszono Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich. 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku 5 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko 

Wyżne na 2006 rok. 

 

 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 15 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR III/19/2006 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2006 rok (uchwała  

w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 17 

 Realizując punkt siedemnasty Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok. 
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Głos zabrała Skarbnik Gminy – Izabela Stojak, która omówiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok oraz przedstawiła 

autopoprawki wprowadzone przez Wójta Gminy. Stwierdziła, iż zmiany budżetowe 

wynikły z otrzymanych dodatkowo środków oraz realizacji budżetu. Dodatkowe 

środki otrzymano z Ministerstwa Finansów zwiększające subwencję oświatową  

i uzupełnienie subwencji ogólnej, dotacje otrzymane z Powiatu na dofinansowanie 

zadań bieżących, w tym wywóz azbestu, dotację otrzymaną na zakup pojemników na 

odpady komunalne. Następnie Skarbnik Gminy stwierdziła, że w projekcie uchwały 

proponuje się: 

1) zwiększenie planu dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok  

o kwotę 178 261 zł,  

2) zmniejszenie planu dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok  

o kwotę 78 892 zł, 

3) zwiększenie planu wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok  

o kwotę 207 099 zł, 

4) zmniejszenie planu wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok  

o kwotę 107 730 zł. 

W dalszej kolejności Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki Wójta Gminy  

(dot. projektu uchwały): 

1) w § 2 ust. 1: 

a) kwotę „178 261 zł”, zastępuje się kwotą „184 311 zł”, 

b) w dziale 700 kwotę „174 zł”, zastępuje się kwotą „6 224 zł”, 

c) wprowadza się źródło dochodu w brzmieniu: „Wpływy z różnych 

dochodów – sprzedaż działki – 6 050 zł”, 

2) w § 2 ust. 3: 

a) kwotę „207 099 zł”, zastępuje się kwotą „213 149 zł”, 

b) w dziale 600 kwotę „145 821 zł”, zastępuje się kwotą „151 301 zł”, 

c) w rozdziale 60016 kwotę „144 321 zł”, zastępuje się kwotą 149 801 zł”, 

d) w wydatkach bieżących rozdziału 60016 kwotę „17 528 zł”, zastępuje 

się kwotą „23 008 zł”, 

e) w dziale 801 kwotę „25 349 zł”, zastępuje się kwotą „25 449 zł”, 

f) w dziale 801, po rozdziale 80101 dodaje się rozdział „80104 Przedszkola 

– 1. Wydatki bieżące – 100 zł, w tym: dotacje – 100 zł”, 

g) w dziale 900 kwotę „10 671 zł”, zastępuje się kwotą „11 141 zł”, 

h) w dziale 900, po rozdziale 90002 dodaje się rozdział „90015 Oświetlenie 

ulic – 2. Wydatki majątkowe – 470 zł”, 

3) dziale 900, rozdziale 90002 proponuje się zmniejszenie wydatków bieżących,  

a zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 7 172 zł, 

4) dodatkowo wprowadza się zmiany kwot wydatków majątkowych na zadaniach 

objętych wieloletnim programem inwestycyjnym – dokonuje się zmiany 

wydatków w wieloletnich programach: 

- III. Program pn. „Oświetlenie dróg chodników, placów i parkingów w Gminie 

Krościenko Wyżne”: 

1) zadanie „Budowa linii oświetlenia ul. Dworskiej w Krościenku Wyżnym” -

zwiększa się zakres prac o roboty dodatkowe na rok 2006 o kwotę 470 zł 

(opłata za przyłączenie do sieci elektroenergetycznej) - zmienia się limit 
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wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2006 – 2008  

w III programie pkt 2 o kwotę 470 zł tj. kwotę „47 000 zł”, zastępuje się 

kwotą „47 470 zł”, kwoty „40 000 zł”, zastępuje się kwotami „40 470 zł”,  

w rubryce RAZEM kwotę „177 000 zł”, zastępuje się kwotą „177 470 zł”, 

kwotę „70 000 zł”, zastępuje się kwotą „70 470 zł”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącym stałych Komisji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne. Głos zabrali kolejno: 

 

- radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

11 grudnia 2006 roku 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”  

i 1 „przeciwnym” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok, 

 

- radny Grzegorz Kondracki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu 

13 grudnia 2006 roku 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko 

Wyżne na 2006 rok, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2006 roku 5 głosami 

„wstrzymującymi się” nie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok. 

 

 

 

W otwartej przez prowadzącego dyskusji głos zabrał radny Zdzisław Omachel, który 

złożył wniosek o wykreślenie z planu wieloletniego zadania „Remont i modernizacja 

ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach” motywując tym, iż nie ma sensu wprowadzać 

czegoś co zostało już zrobione. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy radny Kazimierz Zygarowicz 

zapytał, czy w związku ze złożeniem tego wniosku prace remontowe zostaną 

wstrzymane, ponieważ remont nie jest jeszcze dokończony. 

 

 

 

W odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż to że zadanie jest wykonane to 

bardzo dobrze i dzięki temu że zostało wykonane teraz, gmina zaoszczędziła  

ok. 60 000 zł. Dodał również, że zapis ten powinien zostać. 
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Włączając się do dyskusji Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec stwierdził, że 

modernizacja tych ulic była ujęta w budżecie, lecz w innej kwocie. Następnie zapytał, 

dlaczego kwota ta jest dużo większa i co zostało zrobione w ramach tej modernizacji. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar poinformował, że zostało zrobione 

odwodnienie, zamontowano studzienki i tak miało to pozostać do wiosny, natomiast 

Rejon Budowy Dróg i Mostów w Krośnie sam zdeklarował się ułożyć masę teraz na 

całej długości. W tej sytuacji zgodziliśmy się, ponieważ jeżeli było by to odłożone do 

przyszłego roku pogorszylibyśmy tylko sytuację na tych drogach. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który zapytał, dlaczego 

przystąpiliśmy do tak dużej inwestycji mając w budżecie tylko 50 000 zł. Dodał, że 

można było poczekać i pozyskać te środki z funduszy unijnych. 

 

 

W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że chcieliśmy złożyć wniosek  

o dofinansowanie w ramach ZPORR, lecz nie było naboru tak samo jak w innych 

funduszach. Przypomniał, że na drogi, które były wcześniej modernizowane 

otrzymaliśmy dofinansowanie z SAPARD-u. 

 

 

 

Do dyskusji włączył się radny Jacek Frydrych, który poprosił o kartę informacyjną 

ww. inwestycji. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że obciążony został budżet na 

kwotę 400 000 zł i uważa, że powinny być szukane środki unijne. Dodał, że był to 

błąd, iż inwestycja ta została zrobiona tak szybko i bez dokumentacji. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy stwierdził, że dokumentacja była zrobiona, a środków nie 

można było pozyskać, ponieważ nie było naboru i nie można mówić, że był to błąd, 

gdyż tak zrobiliśmy z wnioskiem na kanalizację sanitarną i przez to straciliśmy rok 

czasu. 

 

 

 

Radny Jacek Frydrych stwierdził, że Gmina Miejsce Piastowe otrzymała 

dofinansowanie ze ZPORRu na remont drogi, więc dlaczego my nie mielibyśmy 

otrzymać środków z zewnątrz. 
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W odpowiedzi Wójt Gminy stwierdził, iż Gmina Miejsce Piastowe mogła złożyć 

wniosek wtedy, kiedy nasza gmina składała o dofinansowanie na kanalizację. 

 

 

 

Głos zabrał radny Zdzisław Omachel pytając, co stało na przeszkodzie, aby 

wprowadzić tę inwestycję do planu wieloletniego w roku ubiegłym. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar poinformował, że tę inwestycję chciał 

umieścić w ramach funduszy norweskich, ale one jeszcze nie działają, wnioski nie są 

jeszcze rozpatrywane. 

 

 

 

Włączając się do dyskusji radny Grzegorz Kondracki stwierdził, że on uważa, iż mimo 

wszystko nie jest to błędne działanie ze strony gminy, ponieważ warunki w gminie 

powinny się poprawiać a nie pogarszać. Dodał, że drogi te są bardzo ważne i dobrze 

się stało, że są zrobione. Wszyscy jesteśmy zwolennikami funduszy unijnych, ale 

jeżeli nie można było pozyskać tych środków to trudno. Po chwili zaproponował, że 

zapis ten powinien zostać. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał prowadzący obrady – Antoni Dębiec, który zapytał, 

jaka była możliwość rozstrzygnięcia przetargu skoro nie było zabezpieczonych 

środków w budżecie. 

 

 

W odpowiedzi Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, że przetarg był robiony  

w październiku br., prowadził go Edward Bargiel – inspektor Urzędu Gminy i zostało 

to wykonane na podstawie umowy ustnej. 

 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał Skarbnika Gminy, czy w takiej sytuacji mógł być przeprowadzony przetarg, 

czy nie należało go unieważnić. 

 

 

Odpowiadając Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że ona o niczym nie wie, 

nie ma żadnych dokumentów i umowy, ani też nie płaciła żadnych rachunków. 
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Kontynuując odpowiedz Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, że na podstawie 

ustawy taki przetarg należało unieważnić. 

 

 

 

Nawiązując do wcześniejszych wypowiedzi Piotr Grzegorzek – Sołtys Sołectwa 

Pustyny dodał, że życie samo pokazało, iż działanie Wójta Gminy dot. ul. Centralnej 

było uzasadnione, a poza tym i tak byłoby to kiedyś zrobione. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, pytając dlaczego zmniejszyły się 

wpływy ze sprzedaży alkoholu. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Izabela Stojak – Skarbnik Gminy poinformowała obecnych, że 

kwoty te zmniejszyły się, ponieważ jedna osoba zrezygnowała z działalności. 

 

 

 

W dyskusji radni nie zgłosili więcej wniosków i uwag do projektu omawianej 

uchwały, w związku z czym przystąpiono do przegłosowania wniosku złożonego 

przez radnego Zdzisława Omachla w brzmieniu:  

„Wykreślić z planu wieloletniego zadanie „Remont i modernizacja ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach.”. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne  

8 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciwnych” przyjęła ww. wniosek. 

 

 

 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok wraz z przyjętą poprawką.  

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 7 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciwnych”  

i 1 „wstrzymującym się” nie podjęła UCHWAŁY w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok. 
 

 

 

 

Ad. 18 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu osiemnastego 

przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”. 
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W otwartej dyskusji jako pierwszy głos zabrał radny Jacek Frydrych, który zapytał, 

czy Urząd Gminy poczynił starania w sprawie zainstalowania internetu w Gminie 

Krościenko Wyżne. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Sekretarz Gminy – Jan Omachel poinformował, że nie było 

robione nic oprócz rozeznania kwot za to zadanie. 

 

 

 

Następnie o głos poprosiła radna Krystyna Lorens, która podziękowała za 

przygotowaną informację odnośnie budowy kładki na rzece Wisłok. Dodała, że nie 

jest do końca zadowolona z tej informacji, ponieważ nie są w niej zawarte wnioski, 

skargi i pytania z poszczególnych sesji. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że zgadza się z radną Krystyną Lorens, 

ponieważ pewne ustalenia dot. budowy kładki na rzece Wisłok już dawno miały być 

wykonane, jednakże do tej poty nie zostały zrealizowane. 

 

 

 

Ponownie głos zabrała radna Krystyna Lorens, która skierowała prośbę do Wójta 

Gminy – Jana Kuźnara dot. informacji na temat rozbudowy przedszkola w Krościenku 

Wyżnym. 

 

 

 

 

Ad. 19 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął III Sesję Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w dniu 14 grudnia 2006 roku. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

      Przewodniczący Rady        

 

       mgr Antoni Dębiec 

Protokołowała: 

  

 Joanna Inglot 


